
Verksamhetsberättelse Rottnerosfiber ekonomisk förening 
Verksamhetsåret januari 2018 till december 2018.

Föreningens 8:e år
Ordinarie föreningsstämman hölls 11 april 2018 i Frykensalen, Sunne bibliotek. Vi är 
idagi 356 medlemmar med 382 anslutningsavtal.

Styrelsen har haft följande möten under året: 23/1, 20/3, 8/5 samt 19/11.

11 april hölls konstituerande styrelsemöte där Börje Wilhelmsson utsågs till vice 
ordförande, Elisabeth Röhr till sekreterare, Catharina Rosenqvist till kassör.

Verksamhetsinriktning och mål
Årets verksamhet har varit dels att hantera tillkommande anslutningar med egen 
projektledning av det, vi anlitar egen grävare. I samband med att grävning och 
installation gjordes för de 11 nya medlemmarna som tillkom hösten 2017 så tillkom 
ytterligare 2 som också kopplats in på vårt nät. Under hösten nätet utökats. Med 3 
medlemmar som fått anslutning innan Telia stängde ner kopparnätet i Sunne.

Vi har också genomfört den ledningsrätt som beslutades om vid föreningsstämman 
2018. 85 fastigheter har berörts eftersom vi endast hanterar ledningsrätt för 
föreningens stamnät som inte är gemensamt med kommunens. Vi har inte ledningsrätt 
fram till varje fastighet. Det innebar en hel del arbete att komplettera 
nyttjanderättsavtalen där det blivit nya ägare eller att vi missat något. Nu är vårt 
stamnät skyddat för all framtid genom att ledningsrätten finns noterad för samtliga 
fastigheter.

Föreningens nya inriktning som beslutades om vid föreningsstämman har inte kommit 
igång som planerat. 

Sammanfattning
2018 har inneburit huvudsakligen arbete med tillkommande anslutningar och arbete 
med ledningsrätt. Styrelsen har ännu inte lyckats förverkliga den nya inriktningen. Det 
blir en av den nya styrelsens uppgifter. 
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